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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  BELVEDER  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/10-15/8 
URBROJ:  2170/01-10-10-10-2 
Rijeka,  30. 11.  2010. 
                                    

 
   

 
ZAPISNIK 

S 4. SJEDNICE VMO BELVEDER 
 

4. sjednica VMO Belveder održana je 30.11.2010. (utorak) početkom u 17:00 sati u prostorijama 
MO Belveder, Volčićev trg br2 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Irena Vukosavljević, predsjednik VMO 
- Nazif Krupić, član VMO 
- Dragan Basta,član VMO  
- Tea Malik, član 
- Boris Stojanov, član 
- Ivana Prpić, tajnik MO 
 
Ostali nazočni: 
 

Sjednici nisu bili nazočni: 
-  
 

Sjednicu je otvorila predsjednica VMO i predložila slijedeći 
 
-  

DNEVNI RED 
1. Izvještaj o malonogometnom turniru  
2. Dogovor oko organizacije Svetog Nikole 
3. Razno – tekuća problematika  

                    - mišljenje o produžetku radnog vremena caffe bara "Leone" 
                   

 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
Ad.1 
.Predsjednica vijećnicima podnijela izvještaj o održanom  turniru u malom nogometu koji se održao 
u Centru za odgoj i obrazovanje a prema Programu rada za 2010. godinu. 
Na vanjskom igralištu Centra za odgoj i obrazovanje održano je božično-novogodišnje sportsko 
natjecanje izmeñu učenika Centra za odgoj i obrazovanje i Osnovne škole Kozala pod 
pokroviteljstvom i organizacijom Mjesnog odbora Belveder. 
Natjecanje je bilo u malom nogometu za dječake i graničaru za djevojčicu za što su podijeljeni 
pehari za 1. i 2. mjesto. 
Sa tribine uz bodrenje natjecatelja pratili su i ostali učenici Centra za odgoj i obrazovanje. 
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Nakon sportskog dijela u dvorani je za tjelesni odgoj održano je druženje djece uz sokove, slatkiše 
i grickalice. 
 

Zaključak: 
Izvještaj od strane Vijeća jednoglasno prihvaćen i pohvaljen na uspješnoj realizaciji 
 
 
Ad.2 
Predsjednica upoznala vijećnike sa pripremama oko organizacije Svetog Nikole, koji će se održati  
u utorak, 07.12. u 18,00 sati najprije će se održati predstavu  pod naslovom "Buga i Jugo" koju će 
RI teatar Kalvarija održati , cijena predstave je 2.583,00 kune. Zatim će se podijeliti poklon paketići 
. Ukupno naručenih poklon paketića je 120 komada a do sada ih je prijavljeno 104 djece a prijave 
se još uvijek primaju. Predsjednica je zamolila vijećnike da navedenog dana doñu u 17,00 sati 
kako bi prije održavanja predstave ujedno i održali zadnju sjednicu VMO u ovoj godini 
 

Zaključak: 
Vijeće jednoglasno prihvatilo prijedlog  
 
Ad.3 
Predsjednica upoznala vijećnike sa dopisima pristiglim i to: 
- od Odjel a za gradsku samoupravu i upravu a vezano za programske aktivnosti za 2011. 

godinu 
 
- dopis od Odjela za poduzetništvo traži  za mišljenje Vijeća o produženom radnom vremenu za 
17.12. do 03,00 radi organiziranja zabave za ispraćaj stare godine u caffe baru Leone, Baštijanova 
br.1a 
 

Zaključak: 
Vijeće jednoglasno daje pozitivno mišljenje ali takoñer, u slučaju primjedbi grañana, 

zadržavamo pravo promjene mišljenja o čemu će obavijestiti ukoliko se desi takva situacija. 
  

 
Sjednica je završila u 18,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednica VMO Belveder 
 

Ivana Prpić Irena Vukosavljević 
 
 
 

 

 
 
 
 

         
                                                  


